



Opening of registrations for the new seminar “SEPs and FRAND Licensing” to be held online on 25, 26 & 27 March 2021

CEIPI is pleased to announce the opening of registrations for the new seminar on “SEPs and FRAND Licensing: The interplay between IP, competition and contract law”.

The seminar will take place online over two and a half days on **25, 26, and 27 March 2021**.

The program aims to provide professionals and, more generally IP enthusiasts, with the keys to understanding the legal issues related to Standard-essential patents and FRAND licensing and address the many challenges faced in real-life practice, whether as a SEP holder or as a standards implementer. It is designed for professionals and entrepreneurs in the digital and electronics, automotive, health and energy sectors, lawyers, decision-makers, judges and students.

Registrations are open until 18 March 2021, with special rates for “early birds” and differentiated rates for professionals and students.

For detailed information, including dates, the application formats, and application deadlines, [please visit our website](#).

For registration and further information, please contact us at the following address: frand-seminar@ceipi.edu

CEIPI team



Ouverture des inscriptions pour le nouveau séminaire "SEPs and FRAND Licensing" qui se tiendra en ligne les 25, 26 & 27 mars 2021

Le CEIPI a le plaisir d'annoncer l'ouverture des inscriptions au nouveau programme de formation intitulé « **SEPs and FRAND Licensing : The interplay between IP, competition and contract law** ». La formation se déroulera en ligne pendant deux jours et demi, **les 25, 26 et 27 mars 2021**.

Le séminaire de formation vise à fournir aux professionnels et, plus généralement aux passionnés de propriété intellectuelle, les clés pour comprendre les enjeux juridiques liés aux SEPs et aux licences FRAND ainsi que pour relever les nombreux défis rencontrés dans la pratique quotidienne, que ce soit en tant que détenteur de SEPs ou en tant qu'implémenteurs de normes. Ce programme de formation concerne les professionnels et les entrepreneurs des secteurs numérique et électronique, automobile, santé, énergie, les juristes, les décideurs, les juges et les étudiants.

Les inscriptions sont ouvertes jusqu'au 18 mars 2021, avec des tarifs spéciaux pour les inscriptions anticipées et des tarifs différenciés pour les professionnels et les étudiants.

Pour obtenir des informations détaillées, notamment sur les dates, le dossier de candidature et les dates limites d'inscription, [veuillez consulter la page dédiée](#).

Pour vous inscrire et obtenir de plus amples informations, veuillez nous contacter à l'adresse suivante : frand-seminar@ceipi.edu

L'équipe du CEIPI